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Protokół Nr XXVII.2020 

z Sesji Rady Miejskiej w Chocianowie 

z dnia 4 czerwca 2020 r. 
 

Punkt 1.  

Otwarcie obrad i stwierdzenie kworum. 

 
Obrady XXVII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Chocianowie rozpoczęły się o godz. 9:45 w trybie 
zdalnym. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Chocianowie Janusz Ślipko otworzył sesję, przywitał Radnych, 
pracowników Urzędu Miasta i Gminy , Mieszkańców Gminy Chocianów  oraz obecnych na posiedzeniu. 

INFORMACJE PRZEKAZANE PRZEZ PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIEJSKIEJ: 
• Sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Chocianów, 
• Obrady sesji są nagrywane i  transmitowane na żywo. 
• Na ustawowy skład 15-stu radnych — obecnych na sesji jest 11-stu radnych, co stanowi kworum 

pozwalający na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
• Projekty uchwał nie były kierowane  do komisji stałych w związku z tym Radni będą podejmować 

decyzje indywidualnie , 
• Materiały na sesję wraz z porządkiem obrad i projektami uchwał zostały Radnym dostarczone. 

Poinformował, że zmiany w porządku obrad można wprowadzić bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu rady, czyli 8 głosów „za”.  

 
Radni Nieobecni: 

1) Dorota Kehle, 
2) Norbert Piotrowski, 

 
W obradach uczestniczyli również: 

1. Stanisława Potoczna – Skarbnik Miasta i Gminy Chocianów, 
2. Patrycja Jugo- Sekretarz Miasta i Gminy w Chocianowie- Pełnomocnik Burmistrza Miasta i Gminy 

Chocianów. 
3. Ewa Kałuzińska – Naczelnik Wydziału Drogownictwa i Inwestycji, 
4. Jurand Jezioro- Radca Prawny 

 
Porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie kworum. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał lub zajęcie stanowiska w sprawach: 

2.1. nadania imienia Szkole Podstawowej w Chocianowie - projekt Nr 191.2020 

2.2. nadania tytułu HONOROWY OBYWATEL GMINY CHOCIANÓW – projekt Nr 192.2020 

2.3. w sprawie wzniesienia pomnika w dowód wdzięczności Braci Górniczej – projekt Nr 193.2020 

2.4. zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z parku w Chocianowie – 

projekt Nr 194.2020 

3. Zamknięcie obrad. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko zapytał czy są propozycje zmiany do porządku obrad.  
 
Sekretarz Miasta i Gminy Patrycja Jugo złożyła wniosek o wprowadzenie do w porządku obrad 
następujących projektów uchwał w sprawie: 

2.5. zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – projekt Nr 195.2020 

2.6. zmiany Statutu Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Chocianowie – projekt Nr .196.2020 

2.7. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Polkowickiemu – projekt Nr 197.2020 

2.8. wprowadzenia zmian do wieloletniej prognozy finansowej Gminy Chocianów – projekt 

Nr.198.2020 

2.9. zmian budżetu Gminy Chocianów na 2020 rok - projekt Nr 199.2020 
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Radna Anna Pichała zapytała: 

• dlaczego wniesione projekty uchwał nie zostały wcześniej przekazane Radnym ? 

• wnosi o odstąpienie od przyjęcia do porządku obrad projektów uchwał wniesionych przez Sekretarz 

Miasta i Gminy, 

• poinformowała o braku projektów uchwał od nr 195-199.2020 

Sekretarz Miasta i Gminy Patrycja Jugo poinformowała, iż przedmiotowe projekty uchwał zostaną do-

starczone Radnym elektronicznie oraz w wersji papierowej wybranym Radnym obecnym w RCK. Organ 

wykonawczy posiada uprawnienia do wprowadzania zmian do porządku obrad a projekty uchwał w zakresie 

budżetu na dzień wysyłki materiałów nie były jeszcze przygotowane. 

 

Rada Miejska w głosowaniu: 

za - 11 

przeciw - 1 

wstrzymało się - 1 
przyjęła zmianę porządku obrad w punkcie 2.6 Głosowanie imienne Nr 1.1 stanowi załącznik do 
Protokołu 
 
Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 
 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie kworum. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał lub zajęcie stanowiska w sprawach: 

2.1. nadania imienia Szkole Podstawowej w Chocianowie - projekt Nr 191.2020, 

2.2. nadania tytułu HONOROWY OBYWATEL GMINY CHOCIANÓW – projekt Nr.192.2020,  

2.3. w sprawie wzniesienia pomnika w dowód wdzięczności Braci Górniczej – projekt Nr 193.2020, 

2.4. zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z parku  

w Chocianowie – projekt Nr 194.2020, 

2.5. zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – projekt Nr 195.2020, 

2.6. zmiany Statutu Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Chocianowie – projekt Nr .196.2020, 

2.7. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Polkowickiemu – projekt Nr 197.2020, 

2.8. wprowadzenia zmian do wieloletniej prognozy finansowej Gminy Chocianów – projekt 

Nr.198.2020, 

2.9. zmian budżetu Gminy Chocianów na 2020 rok - projekt Nr 199.2020. 

3. Zamknięcie obrad 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko złożył wniosek o ograniczenie czasu wypowiedzi 
dyskutantów do 1 min. 

 

Rada Miejska w głosowaniu: 

za - 10 

przeciw - 2 

wstrzymało się - 1 
przyjęła wniosek Przewodniczącego Rady Miejskiej o ograniczenie czasu wypowiedzi Głosowanie 
imienne Nr 1.2 stanowi załącznik do Protokołu 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko przeszedł do dalszego procedowania  
 

2.1 Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Chocianowie - projekt 

Nr 191.2020, 
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Sekretarz Miasta i Gminy Patrycja Jugo: 
• odczytała treść uzasadnienia oraz projekt uchwały nr 191.2020 

 

Radny Piotr Piech zauważył, że nadanie nazwy powinno odbyć się uroczyście w terminie 08-09.2020 a 

obecna sytuacja epidemiologiczna temu nie sprzyja, 

Radna Anna Pichała zgłosiła, że nie otrzymała załącznika nr 1 do projektu uchwały nr 195.2020 

Sekretarz Miasta i Gminy Patrycja Jugo wniosła autopoprawkę w brzmieniu,  iż  uzasadnienie stanowi  

załącznik nr 1 do uchwały Rady Miejskiej w Chocianowie” 

 

Rada Miejska w głosowaniu: 

za - 10 

przeciw - 0 

wstrzymało się - 3 
przyjęła uchwałę w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej w Chocianowie Głosowanie imienne 
Nr 2.1 stanowi załącznik do Protokołu 
 

2.2 Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu HONOROWY OBYWATEL GMINY CHOCIANÓW – 

projekt Nr.192.2020, 

 

Sekretarz Miasta i Gminy Patrycja Jugo: 
• odczytała treść uzasadnienia oraz projekt uchwały nr 192.2020 

Radna Anna Pichała: 
• wniosła w trybie ustawy o dostępie do informacji publicznej o kopię wniosku Burmistrza w sprawie 

nadania przedmiotowego tytułu, 
• zapytała dlaczego uhonorowana nie jest obecna na sesji, przy obradach  sesji zdalnej  w trybie 

nadzwyczajnym. 

Radny Piotr Piech: 

• pogratulował uhonorowanej Pani Celinie Michalak, 

• zarzucił formę przeprowadzania sesji odbiegającej od sesji uroczystej. 

 

Rada Miejska w głosowaniu: 

za-13 

przeciw-0 

wstrzymało się-0 
przyjęła uchwałę w sprawie nadania tytułu HONOROWY OBYWATEL GMINY CHOCIANÓW –
Głosowanie imienne Nr 2.2 stanowi załącznik do Protokołu 
 

2.3. Podjęcie uchwały w sprawie wzniesienia pomnika w dowód wdzięczności Braci Górniczej – 

projekt Nr 193.2020. 
 

Sekretarz Miasta i Gminy Patrycja Jugo: 

• odniosła się do uprzednio podnoszonych kwestii przypomniała, iż zgodnie z podjętą uchwałą 

Przewodniczący zawiadomił osobę, która ma zostać uhonorowana, z którą cały czas urząd pozostaje 

w kontakcie.  W imieniu Pani Celiny działa córka a stan zdrowia i sytuacja panująca w kraju nie 

pozwoli wziąć udziału bezpośrednio naszej mieszkance w sesji. Odczytała list skierowany do Rady 

Miejskiej z podziękowaniami za przyznanie tak honorowego tytułu. 

• odczytała treść uzasadnienia oraz projekt uchwały nr 193.2020, 

Radna Anna Pichała: 

• przyznała że jest zadowolona z wzniesienia tej grupie zawodowej pomnika, 

• zapytała czy jest perspektywa wzniesienia pomnika pracownikom FUM w Chocianowie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko stwierdził, iż cały Chocianów jest pomnikiem FUM z 
uwagi na wielopokoleniowy charakter pracowników zatrudnionych w fabryce.   
Radny Piotr Piech wpisał się w wypowiedź  przedmówców, podsumowując, iż Radni Anna Pichała, Janusz 
Ślipko i Piotr Piech będą wnioskodawcami postawienia dodatkowego pomnika odwzorowującego ludzi i 
osób pracujących jak i emerytów w hołdzie mieszkańcom Gminy Chocianów w kontekście FUM. 

Sekretarz Miasta i Gminy Patrycja Jugo dodała, iż lokalizacja pomnika została skonsultowana z 

Konserwatorem Ochrony Zabytów a fundatorem pomnika będzie Burmistrz Miasta i Gminy Chocianów 
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Tomasz Kulczyński z środków prywatnych. 

 

Rada Miejska w głosowaniu: 

za-13 

przeciw-0 

wstrzymało się-0 
przyjęła uchwałę w sprawie wzniesienia pomnika w dowód wdzięczności Braci Górniczej - Głosowanie 
imienne Nr 2.3 stanowi załącznik do Protokołu 

 

2.4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z par-

ku w Chocianowie – projekt Nr 194.2020, 

Sekretarz Miasta i Gminy Patrycja Jugo: 
• zreferowała treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem, 

Radny Piotr Piech: 

• dlaczego z takim opóźnieniem następuje zmiana nazwy, którą można było procedować 27 lutego b.r. 

Sekretarz Miasta i Gminy Patrycja Jugo odpowiedziała, iż uchwała z 27 lutego b.r. weszła w życie po 

upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w dzienniku urzędowym Województwa Dolnośląskiego więc z mocy 

obowiązującego prawa aktualizacja poprzedniego aktu nie byłaby formalnie możliwa. 

 

Rada Miejska w głosowaniu: 

za-11 

przeciw-0 

wstrzymało się-2 
przyjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z parku w 
Chocianowie - Głosowanie imienne Nr 2.4 stanowi załącznik do Protokołu  
 

2.5 Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury – projekt Nr 

195.2020. 
 
Radny Piotr Piech zgłosił wniosek o przesłanie plików z projektami uchwał na aplikację MS TEAMS 

Sekretarz Miasta i Gminy Patrycja Jugo: 

• poinformowała, iż wniesione na sesję projekty uchwał zostały przesłane na pocztę mailową Radnych  
Radna Anna Pichała: 

• zgłosiła wniosek formalny o przerwę celem zapoznania się z wniesionymi projektami uchwał  
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko poinformował, że Sekretarz Patrycja Jugo udzieli 
wszelkich wyjaśnień w zakresie procedowanego projektu uchwały. 

Sekretarz Miasta i Gminy Patrycja Jugo: 
• zreferowała treść projektu uchwały wraz z uzasadnieniem, 
• podsumowała, iż przedmiotowa zmiana dotyczy tylko zmiany siedziby Biblioteki  

Radna Anna Pichała zadała pytania w zakresie: 

• wysokości zaoszczędzonych środków finansowych w wyniku przeprowadzenia zmian w zakresie 

procedowanej uchwały, 

• czy obecnie Biblioteka jest słabo nadzorowana lub pozostaje bez nadzoru, 

• personalnych skutków podjęcia procedowanej uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko odniósł się do wcześniej zgłoszonej autopoprawki w § 1 

pkt 2  

Sekretarz Miasta i Gminy Patrycja Jugo: 

• podtrzymała wniesioną  autopoprawkę w brzmieniu, iż  uzasadnienie stanowi  załącznik nr 1 do 

uchwały Rady Miejskiej w Chocianowie”, 

• sprostowała, iż poprzednia jej wypowiedź dotyczyła projektu uchwały nr 196.2020, 

• zaznaczyła, że RCK organizuje szereg imprez kulturalnych i sportowych w ciągu roku oraz pozostaje 

współorganizatorem wraz z innymi instytucjami w tym Biblioteką.  Połączenie tych instytucji 

przyczyni się do sprawnej i efektywnej realizacji wspólnych działań m.in.; Narodowe Czytanie, 

kącik biblioteczny podczas imprez plenerowych, kącik stały na Placu Wolności. Kompetencje 

ustawowe jednostek, formy ich realizacji często się przenikają i uzupełniają. Sytuacja lokalowa RCK 

nie zmieni się jeśli chodzi o prowadzoną działalność ponieważ korzystają wspólnie z sal dostępnych 
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w Gminie w zakresie prowadzenia zajęć tanecznych czy organizacji imprez plenerowych. Po 

połączeniu tych instytucji przyczyni się do ułatwienia dostępności dla mieszkańców oraz 

sprawniejszą organizację pracy.  

Radny Piotr Piech zauważył, iż: 

• w zeszłym roku miała miejsce zmiana siedziby Biblioteki i nie została ona skonsumowana tj. 

zgodnie z uchwałą przeniesiona na ul. Szkolną co faktycznie nie zostało wykonane, 

• z niewiadomych powodów znowu następuje zmiana usytuowania siedziby Biblioteki, 

Radna Anna Pichała: 

• zgłosiła wniosek formalny o włączenie kamer przez pozostałych Radnych z uwagi na podejrzenie, iż 

pozostali Radni przebywają w Urzędzie , 

• zapytała czy jest możliwość czytania książek przy dźwiękach puzonu, gdyż biblioteka to też 

czytelnia. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko odpowiedział, iż to w kwestii Radnych pozostaje 

włączenie kamer. 

Radny Piotr Piech wniósł wniosek formalny: 

• zapytał o celowość otwierania dyskusji nad projektem uchwały skoro nie są udzielane odpowiedzi, 

• ile zostało zlikwidowanych etatów w związku z połączeniem tych instytucji kultury, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko zauważył, że wnoszony przez Radnego Piotra Piech 

wniosek formalny nie stanowi wniosku. Dokonano analizy przeniesienia Biblioteki na ulicę Szkolną jednak z 

uwagi na dostępność i techniczne możliwości  nie dokonano ostatecznie akceptacji przeniesienia instytucji. 

 

Rada Miejska w głosowaniu: 

za-10 

przeciw-0 

wstrzymało się-3 
przyjęła uchwałę w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury Głosowanie imienne 
Nr 2.5 stanowi załącznik do Protokołu. 
 

2.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Chocianowie 

– projekt Nr 196.2020, 
 

Sekretarz Miasta i Gminy Patrycja Jugo: 
• zreferowała treść projektu uchwały nr 196.2020 wraz z uzasadnieniem. 

Radna Anna Pichała: 

• wniosła w trybie dostępu do informacji publicznej o udostępnienie statutu Biblioteki Publicznej w 

Chocianowie, 

• wniosła o odpowiedź na pytanie „Jakie oszczędności będą generowane dzięki temu posunięciu, ile 

etatów zostanie zredukowanych, jak to się odbije na filiach Biblioteki ?” 

 

Rada Miejska w głosowaniu: 

za-10 

przeciw-0 

wstrzymało się-3 
podjęła uchwałę w sprawie zmiany Statutu Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Chocianowie - 
Głosowanie imienne Nr 2.6 stanowi załącznik do Protokołu. 

 

 

2.7. Podjęcie uchwały  w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Polkowickiemu – projekt 

Nr 197.2020 
 

Sekretarz Miasta i Gminy Patrycja Jugo: 
• odczytała treść projektu oraz uzasadnienie uchwały nr 197.2020, 
• wyjaśniła, iż Polkowicki Zarząd Dróg Powiatowych zwrócił się Urzędu w zakresie przedmiotowej 

drogi jako pokłosie wniosków mieszkańców Rakowa, uzyskali dotację celową z Województwa 
Dolnośląskiego w ramach dedykowanego funduszu. Szacowany koszt zadania wynosi 125 tyś zł. 
Zarząd Dróg Powiatowych wystąpił do organu wykonawczego o partycypację w kosztach. Z 
inicjatywą akceptacji wniosku Zarządu występował również Radny Artur Wandycz  są to wspólne 
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działania z Burmistrzem w tym zakresie. Projekt umowy zawiera informacje m.in. dot. sposobu 
wydatkowania, procedur związanych z zamówieniami publicznymi.   

Radna Anna Pichała: 

• pogratulowała Powiatowi Polkowickiemu pozyskania dotacji na ten cel, że powiat nie po raz 

pierwszy uwzględnił wnioski mieszkańców, 

• wniosła o udostępnienie wniosku Radnego Artura Wandycza. 

 

Rada Miejska w głosowaniu: 

za-13 

przeciw-0 

wstrzymało się-0 
przyjęła Uchwałę w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Polkowickiemu -  Głosowanie 
imienne Nr 2.7. stanowi załącznik do Protokołu. 

 

2.8. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Chocianów – projekt Nr.198.2020. 

 

Skarbnik Miasta i Gminy Stanisława Potoczna: 
• odczytała treść projektu oraz uzasadnienie uchwały nr 198.2020, 
• nawiązała do uzasadnienia projektu uchwały nr 199.2020 

Radna Anna Pichała zapytała: 

• o wydatki na kulturę bo w budżecie widać zwiększenie a na bieżącej sesji zostały podjęte uchwały, 

które mają  generować oszczędności, i jakie są to oszczędności, 

• jaki to jest bardzo znaczący poziom wydatków w dziale oświata w porównaniu do 2017 i 2018 i 

2019 roku, 

• w których jednostkach i do jakiej liczby spadła liczba uczniów w poszczególnych jednostkach  

Skarbnik Miasta i Gminy Stanisława Potoczna odpowiedziała  na poruszane kwestie: 

• ulegną zmniejszeniu koszty stałe z uwagi na to iż będzie mniejsza obsada pracownicza, 

• zapisy odnośnie kosztów w dziale „Oświata i wychowanie” nie stanowią  nowej informacji dla 

Radnych i mieszkańców gdyż można je rok rocznie prześledzić w sprawozdaniu z wykonania 

budżetu, 

• koszty te wzrosły po utworzeniu przedszkola integracyjnego co jest normalną tendencją, 

• budowa pływalni „Delfinek” również spowodowała wzrost kosztów, 

• spadek liczebności uczniów w niektórych placówkach w korelacji do przyznanej subwencji 

oświatowej, która jest przyznawana na ucznia również generuje koszty. 

Radna Anna Pichała podsumowując wypowiedź Skarbnik Miasta i Gminy powiedziała, iż: 

• rozumie, że oszczędności wynikają z likwidacji stanowiska Dyrektora i Księgowej to jak to się ma 

do zatrudnienia w PWK, w charakterze Prokurenta Pana Pawła Kuleszę, który obecnie jest 

zatrudniony w Urzędzie. 

Skarbnik Miasta i Gminy Stanisława Potoczna odniosła się do sprawozdania w zakresie wykonania 

budżetu za 2019 rok, którego integralną część stanowią wykonanie planu finansowego samorządowych 

instytucji kultury. Załącznik nr 2 obrazuje wykonanie planu finansowego za 2019 rok gdzie jest 

przedstawiona wysokość dochodów i kosztów. W zakresie spółki prawa handlowego PWK nie 

wypowiedziała się, gdyż zobowiązanie na podstawie obowiązujących przepisów prawa nie jest wliczane do 

długu Gminy. 

Radny Piotr Piech zapytał: 

• jakie etaty, jakie redukcje zostały przewidziane w zakresie poczynionych oszczędności, 

• jakie są skutki finansowe połączenia instytucji RCK i Biblioteki, 

• czy Skarbnik nie widzi zagrożeń albo ryzyka w funkcjonowaniu Gminy w relacji do budżetu i planu 

budżetu na 2020 rok, czy coś jest zagrożone jeśli chodzi o poszczególne zadania i inwestycje ? 

Skarbnik Miasta i Gminy Stanisława Potoczna odpowiedziała, iż przedstawiana uchwała jest uchwałą 

zamiarową w związku z tym na tą chwilę nie przedstawi skutków czyli oszczędności z tego tytułu. Jeśli 

chodzi o funkcjonowanie Gminy Chocianów w zakresie realizacji budżetu to niebawem otrzymają Radni 

wykonanie budżetu za I półrocze b.r. poza tym na bieżąco są przedstawiane sprawozdania z tytuły 

wykonanych dochodów czy wydatków. Nawiązuje do otrzymanej informacji Ministerstwa Finansów w 

zakresie planowanych dochodów gmin z tytułu podatku dochodowego od osób fizycznych jest to wskaźnik 



 

str. 8 

 

38,16%. Jest to wysoki wskaźnik dochodów budżetu Gminy Chocianów, który ulega zmianie z powodu 

zmieniającej się sytuacji społeczno – gospodarczej wywołanej zagrożeniem rozprzestrzeniania się zakażań 

wirusem COVID-19. W objaśnieniach wykonania dochodów z przedmiotowego tytułu jest przeanalizowane i 

przedstawia jej wahania. Skutki trwającego stanu epidemiologicznego można już odczuć gdzie coraz więcej 

podmiotów wnosi o pomoc do Gminy.     

 

Rada Miejska w głosowaniu: 

za-11 

przeciw-0 

wstrzymało się-2 

przyjęła Uchwałę w  sprawie wprowadzenia zmian do wieloletniej prognozy finansowej Gminy Cho-

cianów Głosowanie imienne Nr 2.8 stanowi załącznik do Protokołu. 

 

2.9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Chocianów na 2020 rok - projekt Nr 

199.2020. 

 

Skarbnik Miasta i Gminy Stanisława Potoczna: 
• odczytała i omówiła  uzasadnienie oraz projekt uchwały nr 199.2020 

Radna Anna Pichała stwierdziła, że: 

•  kolejne 30 tyś zł. wpływa z Powiatu Polkowickiego za co serdecznie dziękuje, 

• dlaczego Burmistrz uszczuplił środki finansowe sołectwa Parchów o 1tyś zł.  z tytułu ogłoszonego 

przez Powiat Polkowicki, 

•  dochody zmniejszą się o 433 tyś zł. przy dochodach bieżących ogółem 57 mln. zł. więc prosi o nie 

straszenie skutkami epidemii, 

• koszty funkcjonowania szkół na wsi są stałe a nawet ulegają zmniejszeniu , 

• odniosła się do zapytania, które zostało przedstawione w związku z prośbą o wycofanie się z uchwał 

zamiarowych likwidacji szkół w Szklarach Dolnych i Parchowie. 

Skarbnik Miasta i Gminy Stanisława Potoczna odniosła się do wypowiedzi Radnej Anny Pichała 

stwierdzając, iż to nie jest straszenie a przedstawiona sytuacja wynika z pisma Ministerstwa Finansów. W tej 

sytuacji znalazło się wiele gmin w tym i  Gmina Chocianów gdzie trzeba na bieżąco reagować. Wydatki na 

oświatę i Delfinek są faktami popartymi sprawozdaniami finansowymi w porównaniu do lat ubiegłych. 

Budżet należy realizować racjonalnie z zachowaniem możliwości realizacji inwestycji. 

Radny Piotr Piech zadał pytania w zakresie: 

• nowego zadania w zakresie placów zabaw, ponieważ na ul. Wesołej i Armii Krajowej 4 place zabaw 

zostały zlikwidowane i w związku z tym czy nowe zadanie dotyczy tych lokalizacji , 

• czy są to komputery do pracy zdalnej na kolejny rok szkolny, 

• o co chodzi w przedmiocie zadania pomnik dla Strażaków, ile to będzie kosztowało 

Skarbnik Miasta i Gminy Stanisława Potoczna odpowiedziała, iż: 

• komputery zostały rozdane do placówek oświatowych . 

Naczelnik Wydziały Drogownictwa i Inwestycji Ewa Kałuzińska odpowiedziała, iż: 

• podkreśliła, że żadne place zabaw nie zostały zlikwidowane, ponieważ na ul. Wesołej i Armii 

Krajowej nigdy takowych nie było gdyż to były szczątkowe ich części i piaskownice, które nie 

spełniały nie tylko wymogów specustawy COVID. Radny wielokrotnie zwracał się do Urzędu i 

MZGKiM w sprawie zrobienia porządku w tym zakresie. Natomiast jeśli chodzi o środki w budżecie 

na place zabaw to dotyczą one sfinalizowania wieloletniego zadania, które z przedsięwzięcia zostało 

wpisane do realizacji zadania na 2020 rok. To jest zadanie z 2015 roku, to są środki unijne 63,63% 

na realizację trzech placów zabaw, obecnie jeden jest w procesie przetargowym a drugi realizowany, 

należy ponieść koszty techniczne m.in. przyłączy. 

Radny Piotr Piech składa wniosek formalny ponieważ źle zostało zrozumiane jego pytanie. 

Skarbnik Miasta i Gminy Stanisława Potoczna odpowiedziała, iż: 

• środki w wysokości 1 tyś zł. zostały przyznane przez Powiat Polkowicki , 

• nie odniesie się natomiast do przyznanych innych kwot pomocy finansowej na zadania, gdyż nie 

posiada takowych informacji. 

Radny Piotr Piech składa wniosek formalny sprostowania zadanego pytania ponieważ opatrznie został 

zrozumiany przez Panią Naczelnik. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko zauważył , iż to nie jest wniosek formalny a obecnie trwa 
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proces głosowania. Radny uzyskał odpowiedź a jeśli nie satysfakcjonuje go odpowiedź to może się zgłosić 

na piśmie do urzędu celem wyjaśnienia zagadnienia. 

 

Rada Miejska w głosowaniu: 

za-11 

przeciw-0 

wstrzymało się-2 
przyjęła Uchwałę w sprawie zmian budżetu Gminy Chocianów na 2020 rok Głosowanie imienne Nr 2.9 
stanowi załącznik do Protokołu. 

 

W odpowiedzi na wnioski Radnej Anny Pichała w zakresie ustawy o dostępie do informacji publicznej 

informuję, że: 

• wniosek Radnego Artura Wandycz znajduje się na stronie podmiotowej BIP , 

• statuty jednostek organizacyjnych w tym Biblioteki również znajdują się na stronie podmiotowej 

BIP. 

 

3. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Ślipko wobec wyczerpania porządku obrad o godzinie 11:47  

zamknął  XXVII sesję Rady Miejskiej w Chocianowie  

 
 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Chocianowie 

 

Janusz Ślipko 

 

Na podstawie nagrania dźwiękowego i wizualnego protokół sporządziła: 

/-/ Marzena Chomicz-Wandycz 

 

Wykaz załączników do Protokołu Nr XXVII.2020 z sesji Rady Miejskiej z dnia 4 czerwca 2020 r.  

1. Protokół głosowania imiennego z listą obecności Radnych w dniu 14.05.2020 r.  

2. Uchwała Nr XXVII.174.2020 Rady Miejskiej w Chocianowie z dnia 4 czerwca 2020 r. w sprawie 

nadania imienia Szkole Podstawowej w Chocianowie 

3. Uchwała Nr XXVII.175.2020 Rady Miejskiej w Chocianowie z dnia 4 czerwca 2020 r. w sprawie 

nadania tytułu HONOROWY OBYWATEL GMINY CHOCIANÓW 

4. Uchwała Nr XXVII.176.2020 Rady Miejskiej w Chocianowie z dnia 4 czerwca 2020 r. w sprawie 

wzniesienia pomnika w dowód wdzięczności Braci Górniczej 

5. Uchwała Nr XXVII.177.2020 Rady Miejskiej w Chocianowie z dnia 4 czerwca 2020 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie Regulaminu korzystania z parku w Chocianowie 

6. Uchwała Nr XXVII.178.2020 Rady Miejskiej w Chocianowie z dnia 4 czerwca 2020 r. w sprawie 

zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury 

7. Uchwała Nr XXVII.179.2020 Rady Miejskiej w Chocianowie z dnia 4 czerwca 2020 r. w sprawie 

zmiany Statutu Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Chocianowie 

8. Uchwała Nr XXVII.180.2020 Rady Miejskiej w Chocianowie z dnia 4 czerwca 2020 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Polkowickiemu 

9. Uchwała Nr XXVII.181.2020 Rady Miejskiej w Chocianowie z dnia 4 czerwca 2020 r. w sprawie 

wprowadzenia zmian do wieloletniej prognozy finansowej Gminy Chocianów 

10. Uchwała Nr XXVII.182.2020 Rady Miejskiej w Chocianowie z dnia 4 czerwca 2020 r. w sprawie 

zmian budżetu Gminy Chocianów na 2020 rok 

11. Usprawiedliwienia nieobecności Radnych.  

(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym)

http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=208300
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=208325
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=208325
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=208326
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=208326
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=208327
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=208327
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=208328
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=208328
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=208329
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=208329
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=208330
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=208330
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=208331
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=208331
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=208332
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=208332
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=208333
http://chocianow.bip.pbox.pl/public/get_file_contents.php?id=208333
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